
 
 

REFERAT 
GENERALFORSAMLING   
D. 5 JUNI 2021 
 

VALG AF STEMMESTÆLLERE:  
Henning & Keld blev valgt. 

VALG AF DIRIGENT:   
Steen blev valgt. 

ANTAL STEMMEBERETTIGET: 
24 stemmeberettiget tilstede. 

AFSTEMNINGER: 
• Punkt 3. i agendaen (vedtagelse af vedtægtsændring fra sidste år):  

Ja: 20 stemmer  
Nej: 4 stemmer 
Forslaget blev vedtaget og vil blive opdateret i gældende vedtægter, og sendt til Sønderborg 
kommune til godkendelse. 
 

• Indkommende forslag: 
- Forslag 1. Fra bestyrelsen: 
- Leje af person til at slå græs på fælles arealer i hele området. Dette vil medføre en 

forhøjelse af kontingentet på kr. 300 pr. husstand (grundejer): 

Ja: 22 Nej: 1 Blank: 1 

Forslaget blev vedtaget. 

• Forslag 2. Fra Peter Skøtt nr. 14. 
- Der indkøbes en hjertestarter til foreningen. 

Der blev stemt ved håndsopretning – Nej: 

Forslaget blev ikke vedtaget. 



 
 

AFSTEMNINGER: 
• Forslag 3 fra Erik Alstrup nr. 44 

- Bestyrelsen forpligtes til ikke at modtage anonyme klager fra medlemmer i 
grundejerforeningen Søstjerneparken. 
 
Der blev stemt ved håndsopretning – Ja: 

Forslaget blev vedtaget. 

• Forslag 4 fra Erik Alstrup nr. 44 
- Bestyrelsen skal fremadrettet altid kontakte/orientere det medlem, der bliver klaget over, og 

forsøge at løse et evt. problem, inden bestyrelsen indberetter en klage til Sønderborg 
kommune. 

Ja: 6 Nej: 18 

Forslaget blev ikke vedtaget. 

FORMANDENS BERETNING: 
• Viggo Røns var dirigent (2020). 
• Generalforsamling og arbejdsdag på samme dag. 
• Generalforsamlingen forløb godt i en god tone. 
• Spørgelysten var ikke stor, men det kan skyldes vejret. 
• Thomas og Finn blev valgt til bestyrelsen og Peter blev valgt som suppleant til bestyrelsen. 
• Arbejdsdag: Vi havde ikke de helt store ting vi skulle have lavet, alle de sædvanlige 

postkasser vej og lidt hegn, hvor vi efterfølgende har plantet nyt. 
• Vi har fået en ny pæn hjemmeside. 
• Reparation af vej og bump. 
• Salg af byggegrunde. 
• Tag og hils på de nye naboer og få en snak med dem 
• Affaldshåndtering. Vi får måske en beholder mere eller en skillevæg i den eksisterende 
• Containerpladsen har Sønderborg kommune ikke fået flyttet har nu stået på i 3 år. 

Det vides ikke hvornår det sker. 
• Græsslåning: Tomme byggegrunde ingen landmand mere. 
• Vi har undersøgt flere muligheder og kommet frem til den mest retfærdige løsning for 

alle vil være at leje en udefra. Det koster penge, derfor kommer vi med et forslag om 
kontingent forhøjelse. 

• Til sidst vil jeg takke bestyrelsen for et godt samarbejde i det forløbne år, og da Steen 
og Peter holder, vil jeg takke dem for deres indsats i bestyrelsen. 
Tak for et godt fremmøde. 

Formandens beretning blev godkendt. 



 
 

NY HJEMMESIDE: 
Link til den nye hjemmeside: LINK TIL HJEMMESIDEN 

VED EVT. KLAGER: 
Alle klager som vedgår Søstjerneparken, kan sendes til bestyrelsen skriftligt.  

Drejer klagen sig over andre grundejere hvor det er nødvendigt at få Sønderborg kommune til at 
komme med en afgørelse i en sag. Er det den enkelte grundejer som selv skal sende sagen til 
kommunen.  
 
Kurt Hansen (nr. 40-42) fremlagde, at der er blevet klippet i træer og buske på de 2 grunde uden 
foregående aftale.  
 

BUDGETTET 2020-21: 
Budgettet blev fremført af Ingrid 

Der var ingen spørgsmål til budgettet som blev godkendt. 

VALG TIL BESTYRELSEN: 
  

• Hans modtager modtager genvalg:  
- Valgt 

• Steen modtager ikke genvalg. 
• Karen Stævns blev valgt ind i bestyrelsen. 
• Valg af suppleant: 

- Valgt: Peter H. Skøtt nr. 14. 
• Valg af Revisorer Henning Horstmann modtager genvalg: 

- Valgt 
• Valg af revisor suppleant: 

- Valgt: Brian Jørgensen 

 

 

 
 

https://soestjerneparken.dk/om.html
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